
Bemutatkozik Mezőtúr alpolgármestere 

Május 13-án került sor Szűcs Dániel 

alpolgármesterré való kinevezésére, aki 

több mint 10 éve jelen van Mezőtúr 

közéletében. 33 éves, hosszú ideje él 

együtt kiegyensúlyozott, boldog 

kapcsolatban párjával és az ő 

gyermekeivel. 2010 óta dolgozik az 

Önkormányzatnál, mint képviselő, a 6. 

számú választókörzetben szerzett 

háromszor is egyéni mandátumot. 

Gyermekkora óta érdeklődik a politika 

iránt, mindig érdekelte Mezőtúr jelene 

és jövője. Végzettségét tekintve 

testnevelés-történelem szakos tanár, 

illetve felsőfokú tanulmányait folytatva 

a Neumann János Egyetemen szerzett kereskedelem-logisztika végzettséget. Az 

utóbbi években ezen a szakterületen dolgozott az FF Fémfeldogozó Zrt.-nél, mint 

logisztikai vezető helyettes. Az Önkormányzatnál a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottságot kilenc évig vezette, mely idő alatt igyekezett a helyi kulturális életet 

még színesebbé tenni, új programokat létrehozni, a meglévőket pedig méltóvá 

tenni hírnevükhöz. A sportok szerelmese. Hosszú évekig úszott, majd 

kézilabdázott, később pedig sportvezetőként vállalt szerepet: 2011 óta vezeti a 

MAFC Férfi Kézilabda Szakosztályt és az Egyesület elnökségi tagja. 

- Mit tart alpolgármesterként a legfontosabbnak, milyen céljai és 

elképzelései vannak? 

Sz. D.: - Nagyon fontos, hogy a következő hetekben részletesen megismerjem a 

Hivatal és az Önkormányzat feladat-ellátási rendszerének működését. Elsődleges 

célom az, hogy csak úgy, mint most, a feladat-ellátási rendszer biztonsággal 

működjön. Az elmúlt 10 évben az Önkormányzat által ellátandó feladatok jelentős 

mértékben megváltoztak, ezekhez a cégeinket folyamatosan hozzáigazítottuk, 

átalakítottuk. Elmondhatjuk azt, hogy a jelenlegi struktúra alkalmas a feladatok 

megfelelő szintű ellátására, de ez nem azt jelenti, hogy a jövőben ne lennének 

ezzel kapcsolatosan feladataink, illetve ne lehetne ezek hatékonyságán tovább 

javítani. A vírus miatt a működés terén aktuális feladatunk az, hogy a 

költségvetést módosítsuk, mivel várhatóan az iparűzési adó területén 

csökkenésünk lesz. Az ezzel kapcsolatos egyeztetésekbe már én is 

bekapcsolódtam.  



A fejlesztési területen a legfontosabb feladatunk az, hogy a jelenleg folyamatban 

lévő projektjeinket sikeresen megvalósítsuk, illetve lezárjuk. Jó hír, hogy a TOP 

kerékpárút beruházások hamarosan elindulhatnak, melyek összértéke 750 millió 

forint. Nagyon fontos lesz a jövőben, hogy Önkormányzatunk minél több 

pályázati lehetőséget kihasználjon, minél több pályázati forrást tudjunk 

Mezőtúrra hozni. Erre várhatóan két nagy pályázati terület lesz, az egyik a 2021-

2027-es EU költségvetési ciklusban kiírt pályázatok, a másik a Modern 

Kisvárosok Program. 

- Lehet már tudni, hogy milyen területekkel fog konkrétan foglalkozni? 

Sz. D.: - Polgármester úrral elkezdtük az egyeztetéseket, aki azt várja el tőlem, 

hogy minden területre legyen rálátásom, hiszen egy alpolgármesternek a fő 

feladata a polgármester helyettesítése. A következő napokban fogjuk ezen 

túlmenően megtárgyalni azt, hogy konkrétan mely területek tartoznak majd az 

irányításom alá. Azt már biztosan tudom, hogy a turisztika ezek közé fog tartozni, 

amelyet már régóta a szívügyemben tartok. Célom, hogy turisztikai értékeinket 

mind a Mezőtúriaknak, mind az idelátogatóknak összefogva, csomagban tudjuk 

vonzóvá tenni. Ennek kidolgozása már folyamatban van, úgy, mint a Hortobágy-

Berettyó főcsatorna város melletti szakaszának rendbetétele, a vízi sportélet 

újraélesztése, a kikötő bővítése. Azon fogok dolgozni, hogy a holtág 

rendszerünkben rejlő turisztikai vonzerőt tovább népszerűsítsük, kiemelve a 

horgász turizmust és ehhez hozzákapcsolva városunk egyéb turisztikai értékeit. 

Nagy öröm számomra, hogy ezen a területen felül a sport, az oktatás és a kultúra 

területeinek felelőse is én leszek. Ezen feladatok hozzám közel állnak, hiszen 

hosszú évek óta dolgozom ezekben és minden elfogultság nélkül mondhatom, 

hogy nagyon sok fejlődést értünk el ezeken a területeken is. De mindig van hová 

továbbfejleszteni, így például fontosnak tartom a mezőtúri sportturizmus 

lehetőségeinek hatékonyabb kihasználását és a már meglévő rendezvényeink 

színvonalának emelését. Nagyon örvendetes, hogy számos, sikeres civil 

kezdeményezés is van városunkban. Ezek közül kiemelném az East Fest 

Mezőtúrt, amely szervezőivel évek óta gyümölcsöző kapcsolatot ápolok és 

továbbra is fontosnak tartom, hogy ez a fesztivál még számos évig ugyanilyen 

hatékonyan vigye hírnevét településünknek határon innen és túl. Tudom, hogy 

sokan várják a mozi nyitását, amely a vírus miatt kialakult pénzügyi helyzet miatt 

az idei évben nem tud létrejönni, de örömmel mondhatom el, hogy a tervek szerint 

jövőre megvalósul a beruházás.  

 

 

 



- Alpolgármesteri kinevezése lesz –e hatással képviselői munkájára? 

Sz. D.: - Amennyiben hatással is lesz, csak pozitív értelemben. Eddig is sok 

eredményt sikerült elérni a 6. számú választó körzetben, de továbbra is nagyon 

fontosnak tartom a körzetemben élők érdekeinek és a város lakosságának 

maximális képviseletét. Aki ismer, az tudja, hogy eddig is korrekt kapcsolatot 

ápoltam nemcsak a frakciónkon belül, hanem a mindenkori képviselőtársakkal. 

Továbbra is elengedhetetlennek tartom, hogy a hasznos véleménycseréket 

követően, fontos kérdésekben egyet tudjunk érteni, hiszen csak ez viheti előre 

Mezőtúrt a fejlődés útján.  

 

- Köszönöm szépen alpolgármester úr. Munkájához sok sikert és nagyon jó 

egészséget kívánok! 

 

Sz. D.:  - Nagyon köszönöm és ezúttal szeretnék köszönetet mondani 

mindazoknak, akik bizalmat szavaztak nekem az elmúlt években. Külön 

szeretném megköszönni polgármester úrnak a megtisztelő felkérést és nem utolsó 

sorban családomnak, akik mindig és mindenben támogatnak és mellettem állnak.  

 


